幼稚園 K2 生小學體驗課程

您好!為了讓家長更了解小學的生活,並為孩子 2025 年 9 月選校作準備,本校準備了一個「小學體驗課程」,讓孩子能在遊玩中體驗小學生活。

本校是一所以英文為教學語言的本地津貼小學,學生來自不同的國家,國際化的學習環境使學生能認識不同國家的文化,並能提供充足的中英文語境。現在,學生及家長可透過「小學體驗課程」更進一步認識我們,並為子女作充份的升小學準備。活動詳情如下:

日期	時間	活動內容
6月14日(星期六)	上午 10:30-下午 12:30	STEAM KIDS 科學至叻星
6月21日(星期六)	上午 10:30-下午 12:30	EC Talent Show 才藝表演秀(歡迎 K1-K3 學生)
8月16日(星期六)	上午 10:30-下午 12:30	EC Balance Bike 平衡車體驗班(一) (第一堂) (Class A): 10:00am-11:00am (Class B): 11:30am-12:30pm
8月23日(星期六)	上午 10:30-下午 12:30	EC Balance Bike 平衡車體驗班(二) (第二堂) (Class A): 10:00am-11:00am (Class B): 11:30am-12:30pm
9月13日(星期六)	上午 10:30-下午 12:30	Little Master Chefs 小小廚神大比併英語親子活動 (歡迎 K1-K3 學生)

地點:本校禮堂 費用:全免

服飾:便服 + 運動鞋 茶點:餅乾及果汁/水

備註:1)報名提交後,家長依時帶子女出席即可,本校將不作另行通知。

2)請把回條於 2/6/2025 或之前交幼稚園收集/透過 WhatsApp 92475234;或經由下方二維碼報 2。

3)未能參加活動者,不需交回條。

伊斯蘭學校 校長:高德燕

2025年5月19日

附件: 回條



致:伊斯蘭學校 高校長

幼稚園 K2 生小學體驗課程 出席回條

本人小兒 / 小女將報讀以上課程,並會自行作上下課接送安排。

*請以 (√) 標示會出席的日子

課程項目	活動日期及時間	請以 (🗸) 標示會出席
1	6月14日(星期六) 上午10:30-下午12:30	
2	6月21日(星期六) 上午10:30-下午12:30	
3	8月16日(星期六) 上午10:30-下午12:30	
4	8月23日(星期六) 上午10:30-下午12:30	
5	9月13日(星期六) 上午10:30-下午12:30	

本人子女(沒有/有)#特殊食物敏感或需注意的健康情況(如有,請註明:

精 註:	: 1)家長報名後,請依時帶子女出席,本校不會另行通知。 2)請把回條於 2/6/2025 或之前交幼稚園收集/透過 WhatsApp 92475234 報名。 3)未能參加活動者,不需交回條。
	學生姓名:
	就讀幼稚園:
	家長姓名:
	家長簽署:
	聯絡電話:

日期:_____

Primary School Experience Course for K2 students

For parents to gain a better insight of Primary school life, and to prepare children for Primary 1 Admission (POA) in September 2025, we have organized a Primary School Experience Course so that children can experience learning through playing.

We are a government subsidized primary school. Our curriculum for all subjects is in accordance with the primary school curriculum guidelines set by the Department of Education. The language of instruction for all subjects is English, excepting Chinese languages instruction. Our multicultural school brings together students of many countries, allowing them to be exposed to different cultures while learning in a bilingual-language-rich environment. Through enrolling your children in the course, parents can learn more about our school and prepare children for primary school life. Details are as follows:

Dates	Time	Activity
14 th June (Saturday)	10:30a.m12:30p.m.	STEAM KIDS
21st June (Saturday	10:30a.m12:30p.m.	EC Talent Show (K1-K3 students welcome)
16 th August (Saturday)	10:30a.m12:30p.m.	EC Balance Bike Experience Class (First Session) (Class A): 10:00am-11:00am (Class B): 11:30am-12:30pm
23 rd August (Saturday)	10:30a.m12:30p.m.	EC Balance Bike Experience Class (Second Session) (Class A): 10:00am-11:00am (Class B): 11:30am-12:30pm
13 th September (Saturday)	10:30a.m12:30p.m.	Little Master Chefs (Parent-child activity) (K1-K3 Students Welcome)

Venue: Our hall and classrooms Charges: Free Dress Code: Casual wear + sports shoes

Snacks: Biscuits, Juice or water

Remarks: *Please take note of the activity dates and kindly arrange for your child to arrive on time. There will be no reminders issued before the activity dates.

*Reply slips should be returned to kindergartens on or before 2 May 2025, or WhatsApp to our school at 92475234. Parents can also enroll through the QR code below.

*Only attending parties should submit the reply slip.

Yours sincerely,

Ko Jahy

Ms. Ko Tak Yin, Principal Islamic Primary School

Dear Principal of Islamic Primary School,

Primary School Experience Course for K2 students Reply Slip for attendees

My (son / daughter) will join the above course and I will arrange to pick up my child on time. *Please tick (\checkmark) the boxes to indicate when you would like your child to attend.

No. of	Dates and Time	Please tick () to indicate when you would
sessions		like your child to attend.
1	14/6/2025(Sat) 10:30a.m12:30p.m.	
2	21/6/2025(Sat) 10:30a.m12:30p.m.	
3	16/8/2025(Sat) 10:30a.m12:30p.m.	
4	23/8/2025(Sat) 10:30a.m12:30p.m.	
5	13/9/2025(Sat) 10:30a.m12:30p.m.	

attention (if yes, please specify:	
There will be no reminders issue	med to kindergartens on or before 2 nd June 2025 or
*Only attending parties should su	abmit the reply slip
	Name of student:
	Name of kindergarten :
	Name of parent:
	Signature of parent:
	Contact number:
	Data

#Please delete as appropriate.